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Important Safety Instructions

Do not stretch the cable, place the cable under strain or unplug by pulling on the cable. The use of 
an extension cable is not recommended. If the cable is damaged, it must be replaced or repaired by 
the manufacturer, its service agent or similarly qualified persons in order to avoid a hazard.

Keep the cable away from heated surfaces and do not wrap the cable around the appliance.

Unplug the appliance from the power outlet when it is not in use. Do not handle any part of the plug 
or appliance with wet hands.

Do not use this appliance near bathtubs, showers, basins or other vessels containing water. Do not 
use the appliance with wet hands, in a damp environment or on wet surfaces.

Do not immerse the appliance in water or other liquids.

If the appliance is not working as it should, if it has been dropped, damaged, left outdoors, or 
dropped into water, please do not use.

Do not disassemble the appliance as incorrect reassembly may result in an electric shock or fire.

When the appliance is used in a bathroom, unplug it after use since the proximity of water presents 
a hazard even when the appliance is turned off. For additional protection, it is recommended that a 
Residual Current Device (RCD), with a residual operating current not exceeding 30 mA is installed in 
the electrical circuit supplying the bathroom.

This appliance cannot be used by children. It can be used by persons with reduced physical, sensory 
or reasoning capabilities, or lack of experience and knowledge only if they have been given 
supervision or instruction by a responsible person concerning use of the appliance in a safe way and 
understand the hazards involved.

To clean the appliance surface, unplug the appliance. Do not use aggressive products containing 
phenyl phenol.

This blow dryer is intended for the smoothing and shaping of human hair, under no circumstances 
may it to be used for wigs and hairpieces made of synthetic material.
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Thank you for choosing to buy the JRL FP 2020L. 

Before using this appliance, please read all instructions and cautionary in this manual. 

Warning
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Overview

FP2020L professional blow dryer

Airflow settings

LED indicator

Hanging loop

Cool shot button Turbo button

Heat settings

Low heat

High heat Off

Low speed ( for styling) 

High speed ( for fast drying)

Styling concentrator Smoothing nozzle

SPECIFICATION

FP 2020L
220-240V~   50/60Hz   2200-2400W

120-125V~      60Hz       1800-1875W

Product Specifications

MODEL



TURBO

3

Warranty

Make sure that your hands are dry before connecting the appliance to the mains.
Connect the appliance and push the airflow setting from “ 0 ’’ to “ I ’’ .
The indicator light will turn on. 

Heat settings
Push the heat setting to select the heat level that suits your hair type and styling 
preference. 

Airflow settings 
Push the airflow setting to select the airflow level. Set the dryer to “ I ’’ low speed 
setting for styling precision drying or “ II ’’ high speed for fast drying.

Turbo button
Press turbo button to speed up turbo by 2000 rpm, press turbo button again to 
go back.  

Graphene heating technology
Enhanced with the excellent heat conductor Graphene, this powerful dryer cuts 
down styling time and gives smooth, shiny results with less breakage. 

Instructions

Fig.2

Under normal conditions of proper use and maintenance of the product, the warranty period of the 
product is 1 year.

Expendable parts, such as filter cage, cleaning brushes, etc., are not under the terms of the warranty.

The following conditions are not covered by the warranty service:

The company will charge a maintenance fee for products without a receipt/proof or beyond the 
warranty period.

Please send the appliance in need of repair or warranty directly to Bratt Trading AB for repair, 
maintenance, or replacement.
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Failure to show a valid receipt/proof which is inconsistent with the actual product.
Receipt/proof must be included.
Appliances with alterations or repairs carried out by parties other than JRL or its authorized agents 
will not be covered by the warranty service.
Failure to follow the instructions in the instruction manual to operate and maintain the appliance, 
causing it to malfunction or damages caused by dropping the appliance,immersing the appliance 
in water and physical alterations of any kind will void the warranty service.
Damages caused by transportation or improper storage. 
Normal wear and tear ( e.g. fuse etc.)
Use of the machine for anything other than as a hair dryer. 

Fig.1
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Wichtige Sicherheitshinweise

Dehnen Sie das Kabel nicht, belasten Sie es nicht und ziehen Sie nicht am Kabel, um es auszusteck-
en. Die Verwendung eines Verlängerungskabels wird nicht empfohlen. Wenn das Kabel beschädigt 
ist, muss es vom Hersteller, seinem Kundendienst oder ähnlich qualifizierten Personen ersetzt oder 
repariert werden, um eine Gefährdung zu vermeiden.

Halten Sie das Kabel von erhitzten Oberflächen fern und wickeln Sie das Kabel nicht um das Gerät.

Ziehen Sie den Stecker aus der Steckdose, wenn Sie das Gerät nicht benutzen. Fassen Sie keine Teile 
des Steckers oder des Geräts mit nassen Händen an.

Verwenden Sie das Gerät nicht in der Nähe von Badewannen, Duschen, Waschbecken oder 
anderen Gefäßen, die Wasser enthalten. Verwenden Sie das Gerät nicht mit nassen Händen, in 
einer feuchten Umgebung oder auf nassen Oberflächen.

Tauchen Sie das Gerät nicht in Wasser oder andere Flüssigkeiten ein.

Wenn das Gerät nach dem Fallen lassen oder einer Beschädigung, wenn es ins Freie gelegt wurde 
oder ins Wasser gefallen ist, nicht mehr ordnungsgemäß funktioniert, verwenden Sie es bitte 
nichtweiter.

Nehmen Sie das Gerät nicht auseinander, da ein falscher Zusammenbau zu einem elektrischen 
Schlag oder Brand führen kann.

Wenn das Gerät in einem Badezimmer verwendet wird, ziehen Sie nach dem Gebrauch den 
Netzstecker, da die Nähe von Wasser eine Gefahr darstellt, auch wenn das Gerät ausgeschaltet ist. 
Als Zusätzlicher Schutz wird empfohlen, einen Fehlerstromschutzschalter (RCD) mit einem 
Fehlerstrom von höchstens 30 mA in den Stromkreis zu installieren, der das Badezimmer versorgt. 

Dieses Gerät kann nicht von Kindern benutzt werden. Es kann von Personen mit eingeschränkten 
physischen, sensorischen oder logischen Fähigkeiten oder einem Mangel an Erfahrung und Wissen 
nur dann benutzt werden, wenn sie von einer verantwortlichen Person beaufsichtigt oder in die 
sichere Benutzung des Geräts eingewiesen wurden und die damit verbundenen Gefahren 
verstehen. 

Ziehen Sie zum Reinigen der Oberfläche des Geräts den Netzstecker. Verwenden Sie Keine 
aggressiven Produkte, die Phenylphenol enthalten.

Dieser Haartrockner ist zum Glätten und Formen von menschlichem Haar bestimmt, es darf auf 
keinen Fall für Perücken und Haarteile aus synthetischem Material verwendet werden. 
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Vielen Dank, dass Sie sich für JRL FP 2020L entschieden haben. Bevor Sie dieses Gerät verwenden, 

lesen Sie bitte alle Anweisungen und Vorsichtsmaßnahmen in diesem Benutzerhandbuch sorgfältig durch. 

Warnung
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SPEZIFIKATIONEN

FP 2020L
220-240V~   50/60Hz   2200-2400W

120-125V~      60Hz       1800-1875W

Produktspezifikationen

MODELL
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GlättungsdüseStyling-Konzentrator

Übersicht 

FP2020L professioneller Föhn

Luftstrom-Einstellungen

LED-Anzeige

Aufhängeschlaufe

Taste „Cool Shot“ Turbo-Taste

Wärmeeinstellungen

Niedrige Hitze

Hohe Hitze Aus

Niedrige Geschwindigkeit (für das Styling)

Hohe Geschwindigkeit (für schnelles Trocknen)
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Garantie
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TURBO

Vergewissern Sie sich, dass Ihre Hände trocken sind, bevor Sie das Gerät an das 
Stromnetz anschließen. Schließen Sie das Gerät an und schieben Sie die 
Luftstromeinstellung von „0“ auf „I“. Die LED-Anzeige leuchtet auf.

Wärmeeinstellungen
Drücken Sie die Heizstufe, um die für Ihren Haar typ und Ihr Styling geeignete 
Heizstufe auszuwählen.

Luftstromeinstellungen 
Drücken Sie die Luftstromeinstellung, um die Luftstromstärke auszuwählen. Stellen 
Sie den Trockner auf „I“ niedrige Geschwindigkeit für Styling und präzises Trocknen 
„II“ hohe Geschwindigkeit für schnelles Trocknen.

Turbo button
Drücken sie die Turbotaste, um die Geschwindigkeit um 2000 Umdrehungen pro 
Minute zu erhöhen, und drücken Sie die Turbotaste erneut, um die Geschwind-
igkeit wieder zu verringern. 

Graphen-Heiztechnologie
Dank des hervorragenden Wärmeleiters Graphen verkürzt dieser leistungsstarke 
Trockner die Stylingzeit und sorgt für glatte, glänzende Ergebnisse mit weniger 
Haarbruch.

Anweisungen

Abb.1

Abb.2

Unter normalen Bedingungen der ordnungsgemäßen Verwendung und Wartung des Produkts beträgt       
die Gewährleistungszeit des Produkts 1 Jahr.

Verschleißteile, wie z. B. Filterkorb, Reinigungsbürsten usw., fallen nicht unter die                            
Gewährleistungsbedingungen.

Die folgenden Bedingungen werden von der Garantieleistung nicht abgedeckt:

Für Produkte ohne Quittung/Kaufbeleg oder nach Ablauf der Gewährleistungszeit verlangt das 
Unternehmen eine Wartungsgebühr.

Bitte senden Sie zur Reparatur, Wartung oder zum Austausch das zu reparierende und von der 
Gewährleistung abgedeckte Gerät direkt an das Bratt Trading.

1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

Das Fehlen einer gültigen Quittung/Kaufbelegs, die nicht mit dem tatsächlichen Produkt 
übereinstimmt. Quittung/Kaufbeleg muss beigefügt werden.

Geräte mit Änderungen fallen nicht unter den Gewährleistung service.

Die Nichtbeachtung der Anweisungen in der Bedienungsanleitung zur Bedienung und Wartung des 
Geräts, die Verursachung von Fehlfunktionen oder Schäden durch Fallenlassen des Geräts, 
Eintauchen des Geräts in Wasser und physische Veränderung gen jegliche Art führen zum Erlöschen 
der Gewährleistung.

Produktschäden durch Transport oder unsachgemäße Lagerung.

Verwendung der Maschine für etwas anderes als als Haartrockner.
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Unter normalen Bedingungen der ordnungsgemäßen Verwendung und Wartung des Produkts beträgt       
die Gewährleistungszeit des Produkts 1 Jahr.

Verschleißteile, wie z. B. Filterkorb, Reinigungsbürsten usw., fallen nicht unter die                            
Gewährleistungsbedingungen.

Die folgenden Bedingungen werden von der Garantieleistung nicht abgedeckt:



FP 2020L
220-240V~   50/60Hz   2200-2400W

120-125V~      60Hz       1800-1875W

LED indi ator

Off
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Fig.1

Fig.2
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FP 2020L
220-240V~   50/60Hz   2200-2400W

120-125V~      60Hz       1800-1875W

Hanging loop
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Fig.1

Fig.2
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FP 2020L
220-240V~   50/60Hz   2200-2400W

120-125V~      60Hz       1800-1875W

Hanging loop
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Fig.1

Fig.2
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Distributor

Bratt Trading AB
Radiovägen 34
135 48 Tyresö
SWEDEN
info@bratt-trading.se


